
EJERLAUGET FIRKANTEN 

 

   Svogerslev 31. jan. 2022 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Afholdt d. 19. jan. 2022 A/B Rosenhaven 

Til stede:     

Jytte Skov Daniél, Torben Herman Pedersen, Susan Madsen, Henrik Susaa og Majbritt Kvintel 

Afbud:  

Tejs Beltov 

 

Dagsorden:  

1.  Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden blev godkendt.  

2. Opfølgningslisten bestyrelsens interne opgaveliste 

Listen blev gennemgået.  

- Bondeskov går området igennem og fjerner bl.a. vanris fra træerne så området tar sig pænt ud. 

- Arbejdet med udbedring af lunker i området som skulle starte nov./ dec. er desværre ikke 

påbegyndt men det er planen at det udføres snarest af  Silvatica.  

3. Budgetopfølgning 

- Budgettet blev gennemgået og det ser fint ud.  

4. Udskiftning af Firkantens belysning til LED  

- Henrik arbejder stadig på tilbud vedr. lamper.  

5. Opfølgning på de 2 arbejdsgrupper der skal nedsættes 

- Teis har skrevet til foreningernes formænd og vi afventer svar.  

 



EJERLAUGET FIRKANTEN 

 

6. Eventuelt 

- Vedr. indkørslen til Galpestykket er der indhentet 2 tilbud. Det ene fra Silvatica som udbedrer 

lunker og det andet er Po Anlæg som står for vedligehold i området. Pris kr. 43.000,- og kr. 25.000,-. 

Bestyrelsen har besluttet at gå videre med det billigste fra PO Anlæg og tar derudover en snak med 

kommunen for at sikre, at vi har tilladelse til opgaven.  

- Bestyrelsen har indkøbt 3 borde/bænkesæt som er blivet placeret på Tingstedet. 2 sæt på flisearealet 

og 1 sæt mellem de store træer. Dette er gjort for at alle i området kan ta et hvil og nyde naturen.  

- Stien langs Kongemarksvej er noget ujævn og der har tidligere været set på dette. Bestyrelsen vil 

indhente tilbud på en stenbelægning i stedet for asfalt som stien består af på nuværende tidspunkt. 

Bestyrelsen er enige i at en sådan belægning er pænere at se på og prismæssigt er der ikke den store 

forskel.  

- Bestyrelsen har besluttet at Legepladsen på tingstedet skal certificeres således at den lever op til 

gældende krav for disse. Henrik følger op på dette. 

- PO Anlæg vil i den kommende tid rense fortorvetskanterne inden vinteren sætter ind. 

 

8. Næste møde 

- Afholdes tirsdag, d. 17. feb. 2022 i A/B Rosenhavens fælleshus 

 

Referatet er udsendt af: Majbritt Kvintel 


